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I Forum Funduszy Europejskich
W  Warszawie,  Marcin  Perz,  członek  Zarządu  Województwa  uczestniczył  będzie  w
zorganizowanym  przez  Ministerstwo  Rozwoju  Regionalnego  pod  hasłem  „Fundusze
Europejskie  –  efekty,  możliwości  i  perspektywy”  –  I  Forum  Funduszy  Europejskich.

W Warszawie, Marcin Perz, członek Zarządu Województwa uczestniczył będzie w
zorganizowanym przez Ministerstwo Rozwoju Regionalnego pod hasłem „Fundusze
Europejskie – efekty, możliwości i perspektywy” – I Forum Funduszy Europejskich.

W  tym  roku  kończy  się  wydatkowanie  funduszy  europejskich  dostępnych  w  ramach
perspektywy  finansowej  2004-2006.  Jednocześnie  stopniowo  uruchamiane  są  programy
realizowane  w  ramach  Narodowej  Strategii  Spójności  2007-2013.  I  Forum  Funduszy
Europejskich pozwoli podsumować dotychczasowe efekty wykorzystania unijnych pieniędzy,
podzielić  się  doświadczeniami,  zapoznać  się  z  nowymi  możliwościami,  jakie  stwarzają
fundusze europejskie na lata 2007-2013. W ramach Forum odbędą się cztery konferencje
tematyczne,  którym  towarzyszyć  będą  targi  otwarte  dla  wszystkich  osób  i  instytucji
zainteresowanych funduszami europejskimi. Na kilkudziesięciu stoiskach wystawienniczych
zaprezentują  się  m.in.  beneficjenci  unijnych  funduszy,  instytucje  odpowiedzialne  za
zarządzanie i wdrażanie środków z UE, polskie i włoskie regiony, instytucje finansowe oraz
partnerzy konferencji.


